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To EEE vm 1;IEEErim. IEEEBE vm.

Cc:

From:

Sent: Thur 3/25/2021 3:54.05 PM

Subject: RE: Beleid 2 prikken hoogrisico

Received: Thur 3/25/2021 3:54:05 PM

Hi allen,

Even voor de goede orde. De formele beantwoording is als volgt, zie ook social media VWS Facebook

Krijg ik 1 of 2 prikken? Het antwoord op deze vraag is afthankelijk van verschillende factoren. Zo moet bijvoorbeeld

vastgesteld kunnen worden wie wel en wie geen infectie heeft doorgemaakt. Het beleid hierop is nog volop in

ontwikkeling. Dit werkt het ministerie van VWS uit met het RIVM

We zijn dus druk bezig om met de betrokken partijen een ingangsdatum te bepalen. Tot die tijd blijft huidige beleid

gehandhaafd, voordat het nieuwe beleid kan worden ingevoerd moeten er een aantal zaken helder worden, zie

discussie hieronder.

Ik hou jullie op de hoogte.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

www.rivin.nl | RIVM, de zorg voor morgen, begint vandaag.

From:[CREDMEET o rv ni>
Sent: donderdag 25 maart 2021 16:45

@rvm.ni; SER cm.

@rivm.nl>

JEEI evn .ni>

Subject: RE: Beleid 2 prikken hoogrisico

Hi allen,

Onmogelijk is het vast niet, maar het lijkt mij bijzonder onwenselijk, om meerdere redenen:

e Er is inmiddels naar alle huizen al gecommuniceerd dat er gewoon 2 prikken gegeven worden, zo stond het

ook in het Plan van Aanpak
* Er was al naar alle patiénten gecommuniceerd dat zij twee prikken krijgen, ze zullen nu dus ook voor 2x

ingepland staan. Ingeplande vaccinaties vinden naar mijn weten nu nog gewoon doorgang
* Een deel van de neuro patiénten is en/of beschouwt zichzelf toch wel degelijk als behoorlijk

immuungecompromitteerd, ik verwacht dat de meesten wel graag de tweede prik zullen ontvangen, en het is

dan ook erg ongelukkig om ze nu een uitzonderingspositie te geven t.o.v. de andere groepen in hetzelfde

traject
* Gezien de complexiteit en gevoeligheid van dit traject lijkt het me vragen om ellende om nu, terwijl alles
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rolt, dit te gaan aanpassen, met alle vragen en verwarring van dien, voor een kleine groep waarvan

waarschijnlijk ook nog eens zeer weinig pt zo’'n doorgemaakte COVID heb gehad, omdat zij al lang shielden

vanwege hun kwetsbaarheid

Kortom: het levert waarschijnlijk weinig extra vaccins op en wel veel onrust.

Vriendelijke groet,

Landelijke Codrdinatie Infectieziektebestrijding (LCI)
tel. oc CE
RIVM - Centrum Infectieziektebestrijding (Clb)

Sent: donderdag 25 maart 2021 16:38

To: < @rivm.nl>; rivm.nl>

Cc: @rivm.nl>; rivm.nl>

Subject: RE: Beleid 2 prikken hoogrisico

Ha allen,

Dan ga ik nu toch even vervelend zijn, maar is dit lastig of onmogelijk? Het moet toch niet heel ingewikkeld zijn om

aan deze patiénten te vragen of zij Covid hebben doorgemaakt als ze langskomen voor hun prik? Hooguit weet de

prikker niet waarom iemand daar komt, maar ook daar valt wel iets op te vinden. Of zie ik nu iets over het hoofd?

Groet,

,
MSc

Strategie- en Beleidsteam Infectieziektebestrijding - RIVM

T: 030A F-

M: 06 IRE

Werkdagen: [EXE

RIVM - Centrum Infectieziektebestrijding
Postbus 1 (interne postbakiiis
3720 BA Bilthoven

From: JEEN iv.
Sent: donderdag 25 maart 2021 16:31

Subject: RE: Beleid 2 prikken hoogrisico

1k heb begrepen dat het op dit moment lastig in te regelen is in het al lopende proces via de zkn voor alleen deze

ptn groep, naast de andere 4 groepen. Het is weer een extra stap in het lopende traject dat dan via alle zkn weer

uniform moet worden ingeregeld.

012) klopt toch?

Groet,
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prom: IEEE EEE ov.
Sent: donderdag 25 maart 2021 16:27

Subject: RE: Beleid 2 prikken hoogrisico

IEE

Gelukkig gaat dit alleen op voor de neuropatiénten, de rest krijgen er allemaal sowieso 2.

Misschien is hier een hele goede reden voor, maar waarom wordt deze patiénten tijdens de 1° prik niet gewoon

gevraagd of ze COVID hebben doorgemaakt de afgelopen 6 maanden? Zo ja, dan kan ter plekke de 2° prik worden

afgezegd..?

Groet,

Werkdagen: [EEE

RIVM - Centrum Infectieziektebestrijding
Postbus 1 (interne postoak EEE
3720 BA Bilthoven

Sent: donderdag 25 maart 2021 11:36

To: 5.1.2e

Cc: 5.1.2e < 5.1.2e Drivm.nl>

Subject: FW: Beleid 2 prikken hoogrisico

Importance: High

Ter info ook voor jullie.

rivm.nl>

Aangezien het hoogrisicotraject in de zkn al een lopend traject is, is het ondoenlijk om nu in alle zkn te gaan

nabellen over wel/niet doorgemaakte COVID voor alleen de neuroptn (voor de rest van de hoogrisicogroepen in het

zkn-traject geldt nl sowieso nog 2 vaccinaties).

Dit in lijn met het implementatieplan dat jij eerder deelde voor GGD en HA, waarbij het uitgangspunt ook is dat

geplande afspraken voor 2° vaccinatie blijven staan.

Groet,

Sent: donderdag 25 maart 2021 11:32

< ilika-advies.n!>; | EEN
@ nvz-ziekenhuizen.nl>

Subject: Beleid 2 prikken hoogrisico

Importance: High

Beste allen,
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Het uitgangspunt in het hoogrisico traject blijft 2 prikken voor iedereen, ook bij neuro pt met doorgemaakte
covid.

Mocht iemand zelf maar 1 prik willen, dan prima, maar dit hoeft niet nagevraagd te worden.

(als iemand maar 1 prik krijgt, moet het overigens wel geregistreerd worden dat de doorgemaakte covid de reden

is, anders is niet duidelijk dat iemand dus met 1 prik voldoende beschermd is).

De bestaande afspraken in lopende trajecten worden gehandhaafd, het wordt dus niet met terugwerkende kracht

aangepast in dit traject.

Graag het verzoek om dit beleid met jullie achterban te communiceren, om mogelijke verwarring te voorkomen.

Vriendelijke groet, 5.1.2e

Landelijke Codrdinatie Infectieziektebestrijding (LCI)

tel. oo CE
RIVM - Centrum Infectieziektebestrijding (CIb)

Postbus 1

3720 BA Bilthoven

www.rivm.nl


